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Městys Náměšť na Hané

nám. T.G.Masaryka 100, 783 44 Náměšť na Hané
tel.č.: 585 757 811 | e-mail: podatelna@namestnahane.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 13 Zastupitelstva městyse Náměšť na Hané

konané dne 26. 11. 2020 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Marta Husičková
Zapisovatel*: Jana Šťastná, Vlasta Zapletalová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Pavel Kurfurst,, Miroslav Hrabal

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program 13. zasedání ZM

Předkladatel: M. Husičková

Diskuze:
M. Husičková Navrhla doplnit program zasedání č. 13 o bod 10. Bezúplatný převod vodovodu -

Vodovod Pomoraví. Všeobecná rozprava bude jako bod 11.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje program 13. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/1/2020 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení z 12. zasedání ZM

Předkladatel: H. Zacpálková
ZM vypouští z pozorování UZ 1,2,3,4, (vyhláška je zaslána na MV ČR, zveřejněna na www stránkách městyse,
bude zveřejněna v Náměšťských novinách, je platná od 2.11.2020)
ZM vypouští z pozorování UZ 5a, 5b, 6a,6b - manželé Zapletalovi uhradili částku za pozemek a kupní smlouvu
nechávají zavkladovat, 6c - u manželů Hrbáčkových se čeká na geometr. plán a poté bude s kupní smlouvou
opět vloženo na katastr 

ZM vypouští UZ 7, 10
UZ 8,9 zůstává v pozorování

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z 12. zasedání ZM

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/2/2020 bylo schváleno.
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3. Kontrola plnění usnesení rady od 12.10. 2020 do 16.11.2020

Předkladatel: M. Husičková

Diskuze:
starostka seznámila přítomné s činností rady (např. restaurace na náměstí - rada doporučuje

nájem prodloužit jen na 1 rok)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  z  jednání  rady
od 12.10. do 16.11.2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/3/2020 bylo schváleno.

4. Rozpočet

Předkladatel: P. Kurfűrst

Rozpočtová opatření č.  14,15 byla schválena v radě č.  76 (UR/76/9/2020) a radě č.  77 (UR/77/15/2020).
U rozpočtového opatření č. 14 se navýšil rozpočet o 980.624,- Kč (přesun fin. prostředků pro  PO ZŠ a MŠ
na šablony); u rozpočtového opatření č. 15 se rozpočet navyšuje o 25.849,- Kč (mzdy z ÚP).
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí rozpočtová opatření č. 14 a 15

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/4a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: A. Buiglová
Střednědobý výhled na období 2021 - 2023
Povinností  obcí  je  schvalovat  střednědobý výhled,  který by měl  být  v  souladu s  rozpočtem. I  když jsme
střednědobý výhled schvalovali na 11. zasedání ZM dne 15.7.2020 (UZ/11/7/2020) musíme ho schválit znovu
kvůli jeho upřesnění.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje Střednědobý výhled na období 2021 - 2023

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/4b/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: M. Hrabal
Rozpočet na rok 2021 byl projednán na jednání FV dne 6.11. FV ho doporučuje schválit. Rozpočet byl vyvěšen
dne 9.11. a bude sejmut po jeho schválení a znovu vyvěšen do schválení nového rozpočtu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje rozpočet na rok 2021

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/4c/2020 bylo schváleno.
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5. Dotace pro neziskové organizace

Předkladatel: I. Botková
Každoročně vypisuje městys Náměšť na Hané dotace pro neziskové organizace. Je tomu tak i v letošním roce
na činnost spolků v roce 2021. Sešlo se 9 žádostí s  požadovanou částkou 393.000,- Kč, což je o 93.000,- Kč
více.
Komise, která zasedala 18.11. navrhuje rozdělení ve výši 212.000,- Kč viz příloha č. 1 
Byl vznesen i protinávrh: viz příloha č. 2

Diskuze:
starostka sdělila  přítomným, že na dotace není  právní  nárok,  je  potřeba aby žádost  byla

vypracována správně, bez chyb a v termínu. Letos problémy - žádosti o dotace mají
nedostatky.

Botková vodítko:  schválený  program a  podmínky  výzvy,  pravidla  komise  nemůže  měnit.
Komise rozhodla neposkytnout dotaci TJ Sokol a MS Náměšť na Hané (nesplněny
podmínky dotace) Navrhuje rozdělit  částku 212 tis.  Komise nemohla jinak,  plně
v souladu s podmínkami. Protinávrh: TJ 53 tis. MS 35 tis.

starostka další návrh o TJ a MS hlasovat a na dalším zasedání - nová výzva
Zacpálková vyzvat k nápravě
Kašparová Zajíčková je důležitá pomoc - chceme pomoci spolkům
Brzák Vhodnější projednat na dalším zasedání - budou dodrženy podmínky dotace..
Švarc Výzva byla pochopena jinak než byla myšlena .
Otruba navrhuje Individuální žádost podána MS a TJ Sokol
Botková vzala protinávrh (viz. příloha č. 2) zpět.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje dotaci pro neziskovou organizaci:

Zelené srdce Moravy z.s. dotace ve výši 25.000,--

Nádraží z.s. dotace ve výši 4.000,--

SDH Náměšť na Hané dotace ve výši 36.000,--

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 5

Usnesení č. UZ/13/5a/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje dotaci pro neziskovou organizaci:

Divadelní spolek Za Dveřmi dotace ve výši 12.000,--

PONYGANG, z. s. dotace ve výši 10.000,--

Vzpírání Haná z.s. dotace ve výši 45.000,--

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. UZ/13/5b/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje dotaci pro neziskovou organizaci:

SK Náměšť na Hané, z.s. dotace ve výši 80.000,--
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/13/5c/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje neposkytnout dotaci neziskové organizaci:

Myslivecký spolek Náměšť na Hané

TJ Sokol Náměšť na Hané

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4

Usnesení č. UZ/13/5d/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Náměšť  na  Hané  schvaluje  dotaci  pro  neziskové  organizace  v  celkové  výši
212.000,-- Kč

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/5e/2020 bylo schváleno.

6. Prodej pozemku p.č. 1949

Předkladatel: I. Solovská
*** při projednávání pozůstalosti po svém otci zjistil, že je sice majitelem garáže, nevlastní však pozemek pod
garáží. Proto se obrátil na městys se žádostí o jeho odkup. Rada na 77. jednání dne 9.11.2020 (UR/77/8/2020)
schválila záměr prodeje pozemku (ostatní plocha o výměře 22m2 za 100,- Kč/m2) Záměr byl vyvěšen 10.11.2020

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje prodej pozemku p.č. 1949 ostatní plocha v k.ú. Náměšť
na Hané za 100,- Kč/m2 tj. 2.200,- Kč. *** Náměšť na Hané. Kupující uhradí náklady na vklad. Starostka
pověřena podpisem kupní smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/6/2020 bylo schváleno.

7. Podání žádosti o dotace

Předkladatel: T. Otruba
Žádost o dotaci z MMR - ulice Vaňourkova městys podal žádost do dotačního titulu MAS - Bezpečnost dopravy
na chodník v ulici Vaňourkova. Vhodné by bylo, aby i ulice Vaňourkova byla celá upravena. Proto požádáme
o dotaci z MMR. Rozpočtované náklady jsou ve výši 2.968.997,33 Kč vč. DPH ( z toho jsou neuznatelné náklady
ve výši 231.506,46 vč. DPH jedná se např. o vjezd za budovu COOP, odvodňovací žlab atd.) Dotace ve výši 80%
. Rada již schválila,  které firmy osloví:  MODOS, STRABAG, SKANSKA, ROADMEDIC.  ZM, po provedení
výběr. řízení, pověřuje starostku podpisem smlouvy se zhotovitelem (v případě, že městys obdrží dotaci)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje   podání žádosti do podprogramu DT 117d8210A -
Podpora obnovy místních komunikací na ulici Vaňourkova
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Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/7a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: O. Kašpar
SFDI - cyklostezka
Městys Náměšť na Hané je nositelem společného projektu s obcí Drahanovice. Jedná se o stezku pro chodce a
cyklisty Náměšť na Hané Drahanovice. Na kat. území Náměště je celkem 1,261 km. Na kat. území obce
Drahanovice 0,214 km. Dosavadní náklady ve větší  části  hradil  městys 589.579,-  Kč a obec Drahanovice
43.802,-  Kč.  Náklady na realizaci  stavby a podání žádosti  (žádost zpracovává firma ATELIS 39.000,-  Kč)
se budou řešit v poměru 1/6 obec Drahanovice a 5/6 Náměšť na Hané. Celkové náklady na cyklostezku (zatím
rozpočtované) jsou ve výši: 10.186.569,42 Kč, dotace je ve výši 85% tj. 8.658.584,- Kč . Žádost musí být podána
do 1.2.2021. Realizace: 2021 - 2022. Je vhodné stanovit firmy, které v případě obdržení dotace oslovíme: 
doplníme na pracovním jednání
Městys  v  žádosti  požádá  (v  případě,  že  budeme  úspěšní)  dle  pravidel  SFDI  stra  9  bod  q  o  možnost
spolufinancovat  "akci  formou  průběžného  financování,  kdy  příjemce  dokládá  úhradu  vlastního  podílu
na fakturách, pro jejichž úhradu podává žádost o uvolnění poskytnutých finančních prostředků.
Předpokládáme,  že  uhradíme,  jako  žadatel,  celou  cyklostezku  a  část  cyklostezky  v  k.ú.  Drahanovice
přefakturujeme obci Drahanovice jedná se o 1/6 nákladů, podrobněji řeší smlouva o spolupráci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje  podání  žádosti  o  poskytnutí  finančního příspěvku
z rozpočtu SFDI na období 2021 - 2022 a případně žádost  o dotaci z Ol kraje 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/7b/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: M. Švarc
Náměšť v pohybu - v rámci DT 117d8210H Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku
chceme požádat o dotaci na 2 hřiště - u nádraží a na Nových Dvorech.
Vybavení  hřiště  u  nádraží  je  rozpočtováno  na  1.076.682,20  Kč,  hřiště  na  Nových  Dvorech  je  v  částce
523.610,56 Kč.
Dotace je ve výši 80%. Žádost musí být podána do 21.12.2020. 

Diskuze:
Brzák Má výhrady - budem bojovat s rozpočtem, je třeba šetřit. Kovoart vyrábí ze 263 tis.

Byla zvolená drahá firma.
Hrabal Dotace 80 % - je třeba využít.
Kurfurst Již bylo schváleno, že žádost podáme
Švarc vhodné i pro školu, změna pro žáky.
Brzák Firma je drahá , zvolit levnější firmu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje podání žádosti o dotaci projektu Náměšť v pohybu
do dotačního programu MMR DT 117d8210H Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního
odpočinku

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. UZ/13/7c/2020 bylo schváleno.

8. Aktualizace PRM

Předkladatel: J. Brzák
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17.12.2015 jsme schválili PRM na období 2016 - 2022. PRM byl aktualizován UZ/4/6/2019 na zasedání ZM dne
25.4.2019.
PRM je  třeba  aktualizovat  každoročně.  Letošní  aktualizace  je  zaměřena  na  aktualizaci  kapitoly  Sport  a
volnočasové aktivity. 
V Náměšti působí spolky, které se podílejí na rozvoji sportovních aktivit dětí, mládeže i dospělých. Jsou to: T. J.
Sokol Náměšť na Hané se 268 členy (167 + 101 dětí a mládeže ve věku od 3 -17 let)
SK Náměšť na Hané, z.s. - fotbalový klub se 169 členy (z toho 97 dětí a mládeže do 23 let)
Vzpírání Haná z.s. - posláním tohoto spolku je propagace plympijského sportu na Hnaé.
T.  J .  Sokol  Náměšť  na  Hané  má  tyto  oddí ly :  At let ická  přípravka  (2  skupiny  -  mladší  a
starší),  Badminton,  Badminton  žáci,  Florbal  žáci,  Jóga,  Basketbal,  Malá  kopaná,  Mladší
žákyně,  Nohejbal,  Power  jóga,  Předškolní  děti,  Volejbal  I.,  Volejbal  II.,  Stolní  tenis,  Stolní  tenis
žáci, Tenis, Ženy I., Ženy II., borci
SK Náměšť na Hané má 6 družstev v různých krajských a okresních fotbalových soutěžích, členové klubu však
nehrají jenom fotbal, ale i basketbal, volejbal a malou kopanou. Nevýhodou SK je nedostatečné zázemí (ve
špatném stavu  jsou  například  šatny,  sprchy..)  Celý  areál  by  měl  projít  rekonstrukcí  tak,  aby  odpovídal
podmínkám pro amatérský sport v tomto století.
Zcela jiná je situace T. J. Sokol. Sokolovna je částečně opravena, avšak velkým problémem je střešní krytina.
Podařilo se získat dotaci z MŠMT na rekonstrukci celého areálu. Na pozemcích T. J. Sokol byly rekonstruovány
2 tenisové kurty, běžecká dráha s doskočištěm, hřiště na fotbal s umělou trávou; na pozemcích městyse bylo
vybudováno hřiště na volejbal - lze hrát i košíkovou, sektor pro vrh koulí. Sportovat lze i večer díky kvalitnímu
osvětlení. Náklady na PD, hydrolog. posudek, odvodnění hradil ze svého rozpočtu městys. Jedná se celkem
o 1.650.000,- Kč. Městys na tuto akci zajistil i dotaci ve výši 2 mil. z rozpočtu Ol. kraje. 

 

 

Diskuze:
Krejsová Odehnalová TJ Sokol šetří na střechu, která vyžaduje opravu. V tom smyslu aktualizovat PRM
Starostka navrhla v PRM Upravit větu následovně "Sokolovna je částečně opravena, avšak

velkým problémem je střešní krytina

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje aktualizaci PRM v kapitole 1.5.6 Sport a volnočasové
aktivity

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/8/2020 bylo schváleno.

9. Zpráva o činnosti výborů

Předkladatel: M. Hrabal
Zpráva o činnosti FV
viz. příloha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí zprávu o činnosti FV za rok 2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/9a/2020 bylo schváleno.

Předkladatel: H. Zacpálková
Zpráva o činnosti KV
viz. příloha
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Diskuze:
Zacpálková cca 150 popelnic, z toho cca 20 % chybná separace (bioodpad - listí, plasty)
starostka u kolika popelnic byla provedena kontrola

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané bere na vědomí Zprávu o činnosti KV za rok 2020
 

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/9b/2020 bylo schváleno.

10. Bezúplatný převod vodovodu - Vodovod Pomoraví

Dle  sdělení  Ing.  Lukeše  vedoucího  kanceláře  Vodovodu  Pomoraví  nemůže  městys  pro  navýšení  podílu
ve svazku uvést, že uhradil přípojky, proto je třeba provést revokaci usnesení UZ/12/8b/2020 a UZ/12/8c/2020,
jedná  se  o  vodovod  Pod  Hradem,  kde  se  po  odečtení  přípojek  snižuje  cena  z  1550.785,19  Kč
na 1.205.335,61 Kč a vodovod v ulici K Baběnci, kde se rovněž snižuje cena o přípojky tzn., že cena hl. řadu
vodovou v ulici K Baběnci je v částce 1.680.000,- Kč

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané revokuje usnesení UZ/12/8b/2020 a UZ/12/8c/2020

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/10a/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Náměšť na Hané schvaluje schvaluje bezúplatný převod Vodovodu Pomoraví:
a) vodovodu pro 4RD (zaokruhování Loučany) za 788.539,47 Kč (materiál PE 10 RC, SDR 11, DN 100,
délka 103,1 m)
b) vodovod Pod Hradem za 1.205.335,61 Kč (řad PE-100 RC 90x 5,4, SDR 17 PN10 o délce 188,88m)
c) vodovod v ulici K Baběnci za 1.680.000,- Kč (hlavní řad DN 90 z potrubí PE DN90 PN10: 2 větve 2-4-1
v délce 173,9m a 2-4-1b v délce 7,5m, na hlavním řadu osazeny 3 hydranty DN 80)
d) o výše uvedené částky se navýší podíl ve svazku Vodovod Pomoraví

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. UZ/13/10b/2020 bylo schváleno.

11. Všeobecná rozprava

Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Starostka se rozloučila s přítomnými a ukončila zasedání v 19,40 hod.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Pavel Kurfurst,   ............................................................
 

Miroslav Hrabal   ............................................................
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Starostka Mgr. Marta Husičková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


